
 
 

Vragen voor in het vragen uur  ( samenleving)  

8-4-2025 

 

Er zijn eerder afgspraken gemaakt ( toezegging vanuit het college) 
om meldingen die gedaan worden in o.a. de Buiten Beter App, 
deze ook daadwerkelijk gereed te melden als de melding is 
uitgevoerd. 

Helaas krijgen wij meerdere meldingen dat meldingen die gedaan 
worden als “ Afgehandeld” maar in de praktijk nog niet zijn 
opgelost/ uitgevoerd. 

 

Diverse voorbeelden o.a zwerfvuil , weesauto’s, matras die weken 
lang op straat lag, enz. 

 

Zou u hiervoor intern wederom aandacht willen vragen? 

 

Rijswijks-Belang 

Marc Weterings 

 

 


